

## Webinar Francez 54

BONJOUR  
Mon Amour



Oh la la!



**Fetishes – Fetişuri**  
**Fetişul SPH - SPH Fetish**



## *Introduction*

*Small Penis Humiliation – With all the countless ways for a Mistress to humiliate and degrade her male slaves, one of the most brutal is small penis humiliation. All men adore their cocks and consider them their most treasured possession.*

*They treat them like the most precious thing in the world so it stands to reason that this will be a Domina's go-to area when you want to hit a sub right where it hurts.*

*RO:Umilința Penisului Mic - Cu toate nenumăratele modalități prin care o dominantă își poate umili și degrada sclavii de sex masculin, una dintre cele mai brutale este umilirea penisului mic. Toți bărbații își iubesc penisurile și îi consideră posesia cea mai de preț.*

*Aceștia îi tratează ca pe cel mai prețios lucru din lume, așa că este de notat că aceasta va fi o zonă de intrare a Dominantei atunci când doriți să îi loviți sub centură.*

*Phrases/Fraze/Phrases :*

- 1. FR:**Ta bite est si petite qu'elle est à peine comparable à la pointe d'un crayon . **EN:**Your dick is so small , that it can barely be compared to the tip of the pencil. **RO:**Penisul tău este atât de mic, încât abia poate fi comparat cu vârful creion.
- 2. FR:**Allé pénis de vermine , essaie de te rendre utile!  
**EN:**Come on maggot cock , try to make yourself useful!  
**RO:**Penis de vierme ce ești , hai și încearcă să te faci util!
- 3. FR:**Je vais t'appeler « pee wee » un nom parfait pour toi .. et ta petite bite!  
**EN:**I will call you « pee wee » a perfect name for you..and your small cock!  
**RO:**Te voi numi « pee wee » un nume perfect pentru tine .. și micul tău penis!



4. **FR:**Ta bite ressemble à une petite carotte.

**EN:**Your dick looks like a baby carrot.

**RO:**Penisul tău arată ca un “baby”morcov.

5. **FR:**Est-ce une bite ou une batterie AAA?

**EN:**Is that a dick , or it’s an AAA battery ?

**RO:**Ăla este un penis sau este o baterie AAA?



6. **FR:**Sais-tu réellement à quel point elle est petite? 1 pouce ..2? Peut-être 3? Mesure-la avec une règle et dis-le à ta maîtresse, comme elle est petite.

**EN:**Do you actually know just how small is it ? 1 inch ..2 ?Maybe 3? Measure it with a ruler and tell to your mistress , how small is it.

**RO:**Știi de fapt cât de mic este? 1 inch ..2? Poate 3? Măsoară-l cu o riglă și spune-i stăpânei tale, cât de mic este.

7. **FR:**Verrouille ta petite bite dans une cage de chasteté, les bites sont pour le plaisir des femmes et comme la tienne n'est pas capable, elle doit être enfermée.  
**EN:**Lock your small cock in a chastity cage , cocks are for a woman's pleasure and since yours isn't capable , it gets locked away ..  
**RO:**Închide-ți micul penis într-o cușcă de castitate, penisurile sunt pentru plăcerea unei femei și, din moment ce al tău nu este capabil, trebuie să stea închis..
8. **FR:**Attachez un ruban autour de votre pénis, peut-être un qui est joli et rose pour l'effet ?  
**EN:**Tie a ribbon around your penis , maybe a nice pink one for the effect?  
**RO:**Leagă-ți o panglică în jurul penisului, poate una frumoasă și roz pentru efect?

9. **FR:**Comme vous ne pouvez pas passer une main entière autour d'elle pour vous branler, vous avez besoin d'aide et comme c'est une petite chose.. elle sera difficile à attraper, une paire de pinces est tout ce dont vous avez besoin. Petites et minces, elles seront parfaites pour la tenir et vous aider a la prendre .

**EN:**Since you can't get a whole hand round it to wank with, you need some help and since the tiny little thing will be hard to get to, a pair of tweezers is all that's needed.

Small and thin, they will be perfect for holding it and helping you rub one out.

**RO:**Întrucât nu poți rula o mână întreagă în jurul ei pentru a te masturba, ai nevoie de ajutor pentru că chestia ta mică ..este greu de apucat, o pereche de clești este tot ce ai nevoie, vor fi perfecte pentru a-l ține și a te ajuta să îl freci.

10. **FR:**Dessine-moi une image de ta bite, je veux voir si tu te rends compte à quel point elle est petite !

**EN:**Draw me an image of your dick , I wanna see if you realize how small is it !

**RO:**Fă -mi un desen cu penisul tău, vreau să văd dacă îți dai seama cât de mic este!

**11. FR:**Crache sur ta bite, gifle-la, attache-la, puis va devant le miroir, et tu verras à quel point tu deviens pathétique devant ta maîtresse!

**EN:**Spit on your dick , slap it , tie it up , and then go in the front of mirror ,and you will see how pathetic you become in front of your mistress!

**RO:**Scuipă-ți penisul, pălmuește-l, leagă-l și apoi mergi în fața oglinzii și vei vedea cât de patetic devii în fața stăpânei tale!

**12. FR:**Est-ce un micro pénis?

**EN:**Is that a micro penis ?

**RO:**Este cumva un micro-penis?

**13. FR:**Comment va ton clito? Oh désolé, ton .. petit..pénis.

**EN:**How is your clit doing ? Oh sorry , your..small..penis.

**RO:**Ce mai face clitorisul tău?Oh scuze , micul tău..penis.



**14. FR:** Mon ex avait une bite vraiment très grosse et bonne, bien plus grosse que la tienne! La tienne ... est juste ... inutile.

**EN:** My ex had a really really big and good cock , way bigger than yours ! Yours..is just .. useless.

**RO:** Fostul meu avea un penis cu adevărat mare și bun, mult mai mare decât al tău! Al tău .. este doar .. inutil.

**15. FR:** Votre bite mesure à peine  $\frac{1}{4}$ (un quart) de la taille de mon gode! Comment êtes-vous censé me faire plaisir avec ça?

**EN:** Your cock is barely  $\frac{1}{4}$  of the size of my dildo ! How are you supposed to give me pleasure with that ?

**RO:** Penisul tău abia are  $\frac{1}{4}$  din dimensiunea dildo-ului meu! Cum ai putea să-mi oferi plăcere cu asta?

**16. FR:**Écrivez sur votre corps avec un marqueur «minuscule petite bite».

**EN:**Write on your body with a marker “ tiny little cock “.

**RO:**Scrive-ți pe corp cu un marker „micuțul penis”.

**17. FR:**"La taille n'a pas d'importance" est quelque chose que les partenaires compréhensifs disent pour essayer de donner confiance aux petites bites comme vous, mais c'est un mensonge! La vérité est que les femmes veulent des queues énormes, plus elles sont grandes, mieux c'est, et la taille importe, en effet!

**EN:**“Size doesn’t matter” is something that understanding partners say to try to give small dick guys like you confidence, but it’s a lie! The truth is that women want huge cocks, the bigger the better, and size does indeed matter!

**RO:**„Mărimea nu contează” este un lucru pe care partenerii înțelegători spun ca să încerce să le ofere pulicilor mici ca tine încredere , dar este o minciună! Adevărul este că femeile își doresc penisuri uriașe, cu cât sunt mai mari cu atât mai bine, iar dimensiunea contează într-adevăr!

- 18. FR:**Utilisez de l'air chaud pour voir s'il se transforme en quelque chose qui ressemble au moins à une bite.
- EN:**Use some warm air , to see if it grows into something at least resembling a dick.
- RO:**Folosește puțin aer cald, pentru a vedea dacă crește în ceva cel puțin asemănător cu un penis.
- 19. FR:**Versez un peu d'eau glacée sur votre bite pour la faire rétrécir, voyons s'il est possible de devenir encore plus petit!
- EN:**Pour some ice water on your dick to make it shrivel , let's see if it is possible to become even tinier !
- RO:**Toarnă puțină apă cu gheață pe penisul tău pentru a-l face să se micșoreze, să vedem dacă este posibil să devină și mai mic!

**20. FR:** Aucune femme ne mérite d'avoir à voir cette.... petite chose ... .. alors s'il vous plaît laissez pousser vos poils pubiens, comme ça, elle restera cachée!

**EN:** No woman deserves to have to see that....thing.....so please let your pubic hair to grow,like this it will stay hidden!

**RO:** Nici o femeie nu merită să vadă această ... chestie ... .. te rog să lași părul pubian să crească, așa va rămâne ascuns!

**21. FR:** Les vrais hommes utilisent toute une main pour se branler. Mais vous êtes si petit, si petit que vous ne pouvez gérer qu'un pouce et un doigt.

**EN:** Real men use a whole fist to wank with. But you are so small,so tiny, that you can only manage a thumb and finger.

**RO:** Bărbații adevărați folosesc un pumn întreg pentru a se masturba. Dar ești atât de mic, atât de mic, încât nu poți folosi decât degetul mare și încă un deget.

**22. FR:**Eh bien, votre pénis est si petit que vous pouvez à peine vous qualifier d'homme, alors pourquoi devriez-vous vous habiller comme un homme ? Mettez des vêtements sexy, des bas et une belle robe; ça c'est un clitoris, donc vous vous habillerez comme une femme.

**EN:**Well,your dick is so small you barely class as a man so why should you dress like one?Get some sissy knickers, stockings and frilly dress on. That is a clit ,so dress like a female.

**RO:**Ei bine,penisul tau este atât de mic încât abia poți fi clasat ca bărbat,așa că de ce ar trebui să te îmbraci ca unul? Pune pe tine o îmbrăcăminte sexy, ciorapi și rochie frumoasă ăla e un clitoris, așa că te vei îmbrăca ca o femeie.

**23. FR:**Prenez un rouleau de papier toilette. S'il tient dans un rouleau de papier toilette, il n'est pas assez gros. S'il ne sort pas de l'autre côté, ce n'est pas assez long. Voyons donc si vous réussissez à passer ce test "pee wee".

**EN:** Take a toilet roll. If it fits in a toilet roll then it's not thick enough. If it doesn't come out the other end, it's not long enough.So let's see if you pass this test "pee wee".

**RO:**Ia o rola de toaleta. Dacă se încadrează într-un sul de toaletă, atunci nu este suficient de gros. Dacă nu iese la celălalt capăt, nu este suficient de lung. Să vedem dacă treci acest test „pee wee”.

- 24. FR:**Comme je me fais plaisir tout seule, tu ne peux même pas te toucher. Il est si ridiculement petit, alors pourquoi devriez-vous avoir du plaisir avec ça? Vous devez vous asseoir et regarder, car je préfère utiliser mes propre doit que de sentir votre bite.
- EN:**As i give myself pleasure, you don't get to even touch yourself. It's so ridiculously small so why should you be allowed any pleasure with it? You must sit and watch, because i would rather use my own hand than feel your cock.
- RO:**Deoarece îmi dau plăcere singura, nu trebuie să te atingi nici măcar pe tine. Este atât de ridicol de mic, de ce să-ți fie permisă o plăcere? Trebuie să stai și să te uiți, pentru că aș folosi mai degrabă propria mea mână decât să-ți simt pulicica.
- 25. FR:**Même en érection c'est seulement, quoi, 4 pouces ?
- EN:**Even erect it's only, what, 4 inches?
- RO:**Chiar și în erecție este de doar, cât, 4 inci?

**26. FR:**Vous n'aurez jamais de relations sexuelles, peu importe vos efforts et vous ne vous soulagerez que en jouant avec vous-même, en utilisant deux doigts bien sûr...vous ne pouvez pas utiliser toute votre main pour la branler.

**EN:**You will never get to have sex , no matter how hard you try and you only get relief from playing with yourself ,using two fingers of course..you can't use your whole hand to wank it.

**RO:**Nu vei avea niciodată relații sexuale, oricât de mult încerci și vei obține plăcerea doar din a te juca cu tine însuși, folosind două degete desigur ...nu poți folosi întreaga mână pentru a te masturba.

**27. FR:**Vous deux vous êtes une grande source de divertissement, vous et votre bite!

**EN:**You two are a great source of entertainment , you and your cock !

**RO:**Voi doi sunteți o mare sursă de amuzament, tu și pulicica ta!

**28. FR:**Les vrais hommes se lèvent pour faire pipi. Les petits perdants de bite comme vous ont besoin de s'asseoir,alors enlevez votre pantalon et asseyez-vous comme une femme pour faire pipi.

**EN:**Real men stand up to pee. Little dick losers like you need to sit down so drop your pants and sit down like a woman to pee.

**RO:**Bărbații adevărați se ridică să facă pipi. Micile pulici ca tine trebuie să stea jos, așa că aruncă-ți pantalonii și așează-te ca o femeie să faci pipi.

**29. FR:**Combien d'ongles puis-je utiliser qui correspondront à la longueur de votre bite? 2?  
Peut-être 3?

**EN:**How many fingernails can i use that match the length of your dick? 2? Maybe 3?

**RO:**Câte unghii pot folosi care să se potrivească cu lungimea penisului tău? 2? Poate 3?



**30. FR:** Mon clito est plus gros que ta petite bite.

**EN:** My clit is bigger than your little dick.

**RO:** Clitorisul meu este mai mare decât pulicica ta.

**31. FR:** Êtes-vous dedans déjà? Veuillez me le faire savoir car je ne vous sens pas du tout.

**EN:** Are you in yet? Please do let me know as I can not feel you at all .

**RO:** Ești înăuntru deja? Te rog, anunță-mă, deoarece nu te pot simți deloc.

**32. FR:** Permettez-moi de prendre mes lunettes pour que je puisse essayer de la trouver.

**EN:** Let me grab my glasses so I can try and find it.

**RO:** Lasă-mă să îmi iau ochelarii ca să pot să-l găsesc.

- 33. FR:**Omg même un restaurant végétarien a plus de viande!  
**EN:**Omg even a vegetarian restaurant has more meat !  
**RO:**Omg chiar și un restaurant vegetarian are mai multă carne!
- 34. FR:**Mes ongles sont plus longs que ta petite bite.  
**EN:**My fingernails are longer than your small cock.  
**RO:**Unghiile mele sunt mai lungi decât penisul tău mic.
- 35. FR:**Ta bite me rappelle une petite carotte.  
**EN:**Your cock reminds me of a baby carrot.  
**RO:**Penisul tău îmi amintește de un morcov minuscul.

**36. FR:**Mettez une culotte dessus quand vous êtes devant moi, je ne veux pas voir cette petite bite, ça me rend vraiment malade!

**EN:**Put some panties over it when you are in front of me , I don't want to see that small dick,It really makes me sick !

**RO:**Pune-ți niște chiloți atunci când ești în fața mea, nu vreau să văd pulicica aia aceea, chiar mi se face rău!

**37. FR:**J'ai besoin d'un vrai mâle alpha avec une grosse bite! Vous êtes juste un petit perdant avec un micro bite.

**EN:**I need a real alpha male with a big cock ! You are just a little loser with a microdick .

**RO:**Am nevoie de un bărbat alfa adevărat, cu un penis mare!Tu ești doar un mic fraier cu un micro penis.

**38. FR:**J'espère que vous êtes bon au moins à l'oral ..

**EN:**I hope that you are at least good at oral..

**RO:**Sper că ești bun măcar la oral ..

**39. FR:**Votre petit pénis ressemble à mon clitoris, en fait, je pense que mon clitoris est plus gros.

**EN:**Your small penis resembles my clit, in fact, I think my clit is bigger.

**RO:**Penisul tău mic seamănă cu clitorisul meu, de fapt, cred că clitorisul meu este mai mare.

**40. FR:**Je ne toucherais pas à cette blague de penis même si j'avais mes gants de jardinage; c'est complètement inutile pour moi.

**EN:**I wouldn't touch that joke of a cock even if I had my gardening gloves on; it's completely useless to me.

**RO:**Nu aş atinge gluma asta de penis, nici dac a aş avea m anuşile de gr din rit; pentru mine este complet inutil.

**41.FR:**Votre p nis est si petit, j'ai besoin d'un microscope et d'une nanotechnologie pour le trouver sur votre corps.

**EN:**Your penis is so small, I need a microscope and nanotechnology to find it on your body.

**RO:**Penisul t u este at t de mic, am nevoie de un microscop şi de nanotehnologie pentru a-l g si pe corpul t u.

42.**FR:**Votre pénis est si petit, mon nombril ne le sentirait même pas si vous essayez de le toucher.

**EN:**Your penis is so small, my belly button wouldn't even feel it if you tried to fuck it.

**RO:**Penisul tău este atât de mic,că buricul meu nu l-ar simți dacă ai încerca să-l fuți.

43.**FR:**J'espère que vous êtes bon avec votre langue et vos doigts, car vous n'allez certainement jamais faire jouir quelqu'un avec une bite de cette taille.

**EN:**I hope you're good with your tongue and fingers, because you're certainly never going to make anyone cum with a dick that size.

**RO:**Sper că te pricepi cu limba și cu degetele, pentru că, cu siguranță, nu vei face niciodată pe cineva să aibă orgasm cu o pulicică de dimensiunea asta.

- 44. FR:**Vous savez qui a une bite plus grosse que vous? Littéralement tous ceux que j'ai rencontrés. Êtes-vous une femme? C'est ça que vous êtes?
- EN:**You know who's got a bigger cock than you?Literally everyone I've ever met. Are you a woman? Is that what you are?
- RO:**Știi cine are un penis mai mare decât tine?Practic toata lumea pe care am cunoscut-o Ești femeie? Asta ești?
- 45. FR:**Vous appelez ça une bite, ça ressemble à une saucisse de Vienne pour moi!
- EN:**You call that a cock, it looks like a vienna sausage to me!
- RO:**Tu numești asta un penis, mi se pare că seamănă cu un cârnacior vienna!
- 46. FR:**Je parie que si vous glissez votre petit bâton dans mon intérieur,je ne sentirais rien.
- EN:**I bet if you slide your little giggle stick inside of me, I wouldn't feel anything.
- RO:**Pariez că dacă îți bagi micul baton înăuntru, nu aș simți nimic.

**47.FR:**Qu'est-ce que c'est ça, une gélatine?

**EN:**What is that, a jellybean?

**RO:**Ce este asta,un jeleu?

**48.FR:**Essayez-vous vraiment de baiser les gens avec ça?

**EN:**Do you actually try to fuck people with that?

**RO:**Tu chiar încerci, de fapt, să fuți oamenii cu asta?

**49.FR:**Alors comment ça se passe? Les femmes sortent avec vous pour votre personnalité?

**EN:**So how is it happening ? Do women date you for your personality?

**RO:**Deci,cum se întâmplă? Femeile se întâlnesc cu tine pentru personalitatea ta?

**50.FR:**Je ne peux pas décider si je dois rire ou avoir pitié de toi.

**EN:**I can't decide if I should laugh or feel pity for you.

**RO:**Nu pot decide dacă ar trebui să râd sau să-mi fie milă de tine.



*A small conclusion ..*

*Erotic humiliation is a purely psychological fetish that stirs emotions without necessarily involving any physical contact , so it's perfect in videochat.*

*Small penis humiliation is exactly what it sounds like: Some men, regardless of their actual penis size, get turned on when they're scolded and belittled for having a "tiny" penis. Some women love it, too, and enjoy the power trip of being the ultimate judge of a man's adequacy.*

*O mică concluzie ..*

*Umiliința erotică este un fetiș pur psihologic care stârnește emoțiile fără să fie neapărat necesar implicat orice contact fizic, deci este perfect în videochat.*

*Umiliința penisului mic este exact cum sună: Unii bărbați, indiferent de realitatea dimensiunii penisurilor lor, se excită atunci când sunt certați sau muștrați pentru că au un penis „minuscul”. Unor femei le place , și se bucură de a fi în poziția de judecătorul final al dimensiunii penisurilor.*

**Thank you for your attention ! :)**